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Ioan  1: 1-3 : "La început a fost Cuvântul, şi Cuvântul era cu Dumnezeu, şi Cuvântul era Dumnezeu. 
El a fost la început cu Dumnezeu. Toate lucrurile au fost făcute prin El, şi nimic din ce a fost făcut nu 

a fost făcut fără El. ... 
Ioan 1: 12-13 Dar tuturor celor ce L-au primit, le-a dat puterea să devină Fii ai lui Dumnezeu, (chiar) 

şi celor care au crezut în Numele Lui: Care au fost născuţi, nu din sânge sau din voia 
trupului, nici din voia vreunui om, ci din voia lui Dumnezeu". 

 

Hai să ascultăm ce a spus Profetul lui Dumnezeu: 
 Duhul Sfânt este Acela care vânează astăzi inimile noastre curate care vor crede Mesajul. Totul ceea ce a fost 
promis în Biblie, este pentru acel credincios; şi când tu îl accepţi în plinătatea Lui, atunci Dumnezeu ştie că tu o vei face; 
El îţi va da ţie Abstractul la Aceea (confirmarea  prin primirea Duhului Sfânt). Şi atunci, fiecare promisiune care este 
făcută, este în posesia ta, şi Duhul Sfânt este acolo să manifeste aceea către tine. Oh, doamne. Ce fel de oameni ar trebui 
să fim noi? Cât de minunat este să vedem acel măreţ Duh Sfânt al lui Dumnezeu este aici să manifeste acea putere. 
Gândiţi-vă la aceasta. 
PECETEA  DE  PASTE --  PHOENIX.AZ  V-2 N-6  SATURDAY_  65-0410  Par.  19-4   
 Un mic băieţel care nu a umblat niciodată, şi ar încerca să umble pe acest interval, el ar cădea de sute de ori până 
când el ar ajunge acolo. Dar oricine ştie cum să umble, un atlet, ar păşi chiar drept jos pe interval fără ca măcar să observe 
că el o face. Ei bine, el a trebuit să aibă aceia la început, ca să fie ceea ce este acum. 
 Ei bine, este în acelaş fel cu predicarea vindecării Divine sau cu orice altceva. Aşa cum tu mergi mai departe, tu 
începi să înveţi. Dacă tu nu înveţi, acolo este ceva greşit. Vedeţi? Tu trebuie să înveţi, şitu trebuie să înveţi cum să Îl 
accepţi (sau să Îl primeşti) pe Dumnezeu şi ceea ce înseamnă cu adevărat aceasta. 
 Acum, "credinţa" este o "descoperire de la Dumnezeu". Acum, "credinţa" este o "descoperire". Acolo este unde 
eu vreau să mă opresc doar un moment. Este o descoperire. El a descoperit-o aceasta pentru tine, prin harul Său. Nu este 
ceva ce tu ai făcut. Tu nu ai lucrat tu însuţi spre credinţă. Tu niciodată nu ai avut credinţă; ea îţi este dată ţie prin harul lui 
Dumnezeu -(1 Petru 1: 13). Şi Dumnezeu o descoperă către tine, de aceea credinţa este o descoperire. Şi întreaga Biserică 
a lui Dumnezeu este zidită pe descoperire (Matei 16: 17-18). 
FAPTELE  SANT  EXPRESIA  CREDINTEI -- SHREVEPORT.LA  V-7 N-1  FRIDAY_  65-1126   Par. 98 - 105 
 A vorbi un cuvânt, este un om, a confirma un cuvânt , este Dumnezeu. A spune ceva este un lucru; când 
Dumnezeu îl face, este un alt lucru. Dumnezeu nu are nevoie de nici un interpret. El Îşi face interpretarea Lui Prorpie. (El 
Însuş) 
 Acum, noi ne pregătim să avem un rând de rugăciune, să ne rugăm pentru bolnavi, cu ajutorul lui Dumnezeu. şi 
noi ştim că acolo nu este nimeni, nici un om, nici o femeie, nici o fiinţă umană, nici un înger care v-ar putea vindeca, 
pentru că Dumnezeu deja a făcut-o. El a făcut pregătirile, singurul lucru pe care voi trebuie să-l faceţi, este să-l primiţi. 
 Accolo nu este nici un om, nici un înger, nici un nimeni, nici chiar Dumnezeu Însuş, care să vă poată ierta 
păcatele voastre. Aceea este deja făcut. Jesus a făcut-o pe Cruce (Efeseni 1:7). Dar aceasta nu vă va aduce nici un folos 
vouă, sau vreun beneficiu sau altceva, până când voi nu o veţi accepta. 
CE  ESTE  ATRACTIA? --  JEFF.IN  V-8 N-8  SUNDAY_  65-0725E  Par. 156 - 158   
 Acum, dacă eu aş fi fost Domnul Jesus stând aici, şi această femeie era bolnavă, voi ştiţi că eu nu aş putea să o 
vindec pe ea dacă eu aş fi Domnul Jesus? Eu nu aş putea să o fac, pentru că eu am făcut-o deja. Acum, câţi cunoaşteţi că 
aceasta este adevărul? Cu siguranţă. El deja ne-a iertat fiecare păcat al nostru. El deja a vindecat fiecare persoană bolnavă. 
El deja a dat acel Sânge la Calvar. Preţul este deja plătit. Totul este plătit (1 Petru 1: 18-20). Dar singurul lucru pe care tu 
trebuie să îl faci, este să accepţi, să-l crezi şi să-l accepţi. Şi tu nu poţi să-l accepţi, până când tu mai întâi nu îl 
crezi.Vedeţi? Credeţi Evanghelia 
CALEA (FELUL)   UNUI  ADEVARAT  PROFET --  PHOENIX.AZ  SATURDAY_  63-0119  Par.  E-110   
 Acum,acolo este unde oamenii cred astăzi despre vindecarea Divină, sau orice altă lucrare a harului lui 
Dumnezeu, că acolo este ceva ce tu trebuie să faci. Voi, acolo nu este ceva ce tu trebuie să faci, ci doar să crezi, doar 
crede-L pe Dumnezeu.  
 Şi aceea, noi încă găsim aceea printre fiinţele umane. Noi sântem înclinaţi să fim în felul a cesta, "Acolo este ceva 
ce noi trebuie să facem". Noi simţim că, noi trebuie să avem ceva în aceea deasemenea. 
 Voi aveţi ceva într-adevăr în aceea, şi aceea este predarea voinţei voastre proprii, a ideilor voastre proprii în 
voinţa şi ideea Atotputernicului Dumnezeu, şi totul este terminat. Aceea este totul ceea ce este. Doar luaţi promisiunea 
Lui, nu vă gândiţi la nimic altceva. Umblaţi (păşiţi) prin ea, şi Dumnezeu va face restul. 



 Atunci ei au vrut o lege. Şi Dumnezeu întotdeauna vă dă vouă dorinţa inimii voastre; El a promis că face aceasta 
(Exod 19: 1-8). Dar noi aflăm, când ei au întors un pas din faţa a ceea ce Dumnezeu le-a promis lor prima dată (original), 
atunci aceea a fost un ghimpe în carne până când legea a fost luată laoparte, până când Jesus a venit şi a fost crucificat 
pentru a da legea laoparte (Galateni 3: 13 şi 5: 1-6). Aceea a fost un ghimpe în carne (trup). 
 Şi orice ceea ce tu încerci să faci prin tine însuţi, aceea întotdeauna va lucra spre dezonoarea ta.. Ea va lucra în 
(spre)desavantajul tău. Crede doar simplu pe Dumnezeu, şi aceea o stabileşte. Ceea ce Dumnezeu a promis,"Eu sânt 
Domnul Dumnezeul tău care vindecă toate boalele tale (Exod 15: 26). Dacă acolo este printre voi ceva bolnavi, lasă ca ei 
să vină să cheme bătrânii bisericii (Iacov 5: 14-16). El a promis că lucrările care El le-a făcut, se vor face în Biserica Lui 
(Ioan 14: 12). 
PARADOX. --PHOENIX.AZ  V-19 N-1  SUNDAY_  65-0117  Par.71- 76    
 Eu cred că Jesus v-a răscumpărat pe voi de la o viaţă de boli, doar la fel cum El v-a răscumpărat de la o viaţă de 
păcat. Dacă vechiul legământ avea vindecare în vechea ungere a unui sânge de miel, şi capre, şi viţei şi avea vindecare în 
el, cu cât mai mult este acest Legământ mai bun care are vindecarea în el din Sângele Fiului lui Dumnezeu, Jesus  
(Evrei.8: 6-10). 
 Acum, voi sânteţi vindecaţi deja, fiecare dintre voi. Dar singurul motiv că voi nu acceptaţi aceasta, este, poate, 
pentru că voi vreţi să treceţi printr-o rutină de punere a mâinilor. Aceea este corect. Dar aceea nu vă vindecă pe voi. Voi 
sânteţi vindecaţi prin credinţa voastră în lucrarea terminată pe care Dumnezeu a făcut-o pentru voi la Calvar (Isa. 53: 4-5). 
Vindecarea voastră vine prin aceea. Acum, Duhul Sfânt v-a călăuzit pe voi aici în seara aceasta. De ce? Voi credeţi în 
vindecare. Dacă acolo este o fântână deschisă pe undeva, El este obligat să vă conducă pe voi la aceea. Acum, următoarea 
este a voastră. (Restul este al vostru). 
CĂLĂUZIŢI  DE  DUHUL --  LA.CA  TUESDAY_  59-0407  Par. E-36 -   E-37  
 Este un lucru misterios. Tu eşti născut în trupul tainic a lui Jesus Christos. În felul acesta intri tu înăuntru. 
1 Corinteni, capitolul 12 versul 12-13. Un singur Trup... Cum venim noi în acel Trup, cum intrăm noi în El? printr-un 
singur Duh noi sântem botezaţi într-un singur Trup. Şi când în acel Trup, liberi, cu garanţia învierii. "Dumnezeu a pus 
peste El toate păcatele, ale noastre tuturor" (1 Petru 2: 24 şi Ioan 1: 29). Nu printr-o "strângere de mână" sau nu "o 
scrisoare de biserică", ci printr-un singur Duh Sfânt, Iudeu, sau Neamuri, sau galben sau negru, alb, toţi am fost botezaţi 
printr-un singur Duh în acel singur Trup, prin Sângele Propriului Său Legământ. "Şi când Eu voi vedea Sângele, Eu voi 
trece mai departe, peste voi" 
(Exod 12: 13), şi veţi fi eliberaţi de moarte, eliberaţi de durere, eliberaţi de păcat. "Cel ce este născut din Dumnezeu, nu 
mai păcătuieşte, pentru că sămânţa lui Dumnezeu rămâne în el şi nu mai poate păcătui" (1 Ioan 3: 9). Nu păcătuieşte.... 
"Fiţi dar şi voi desăvârşiţi, după cum şi Tatăl vostru din ceruri este desăvârşit" (Ioan 5: 48), a spus Jesus. Cum puteţi voi 
să fiţi desăvârşiţi? Voi nu o puteţi face. Voi v-aţi născut în păcat, formaţi în nelegiuire, aţi venit în lume spunând 
minciuni. Dar când tu Îl accepţi pe Christos ca şi purtătorul păcatelor tale, când tu Îl accepţi pe El prin credinţă, tu crezi că 
EL te-a salvat, şi El a murit în locul tău şi a luat păcatele tale, atunci Dumnezeu te acceptă pe tine, şi te botează în Trup şi 
nu mai poate vedea păcat vreodată. Cum mai pot fi eu un păcătos când acolo este o ungere pe altar pentru mine? 
 Şi când Dumnezeu mă acceptă pe mine şi mă botează cu Duhul Sfânt, El are încredere în mine că eu nu voi mai 
păcătui vreodată cu voia. Amin. Eu nu voi mai păcătui intenţionat. De aceea, Fiul Lui a făcut o ungere pentru mine, şi eu 
nu mai pot fi un păcătos atâta timp cât eu sânt justificat şi El m-a luat în Trupul Său; eu sânt răscumpărat cu El. Nu ceea 
ce eu am făcut, ci ceea ce El a făcut pentru mine. Aceasta este evanghelia. 
 Efeseni 4: 30 zice, " Nu întristaţi pe Duhul Sfânt prin care voi sânteţi pecetuiţi până în ziua răscumpărării voastre" 
 Un vestit predicator baptist mi-a zis, nu de mult, a zis, "Frate Branham, Abraham L-a crezut pe Dumnezeu, şi 
aceasta i-a fost considerată ca neprihănire. Ce putea el să facă decât să creadă pe Dumnezeu?" A zis, "Noi  credem,  şi  
noi  primim Duhul Sfânt  când  credem".  
            Am zis, "Dar tu eşti greşit; tu sincer eşti greşit. Pavel a zis în Fapte19, către acei Baptişti care au avut un bun 
păstor sus acolo, un avocat convertit, "Aţi primit voi Duhul Sfânt de când aţi crezut?" El a zis, "În original nu zice aşa". 
 Eu am zis, "Nu zice aceea. Eu am "Dicţionarul Ligvistic Emfatic", şi acolo o spune în fiecare traducere, şi în 
Greacă şi în Evreiască. Zice, "Aţi primit voi Duhul Sfânt  de când  aţi crezut?" (Efeseni 1: 13-14). Eu am zis, 
"Abraham a crezut; aceea este adevărat. Dar Dumnezeu i-a dat lui un semn că El a acceptat credinţa lui, prin faptul că i-a 
dat pecetea tăierii împrejur". Aceea este corect. El l-a acceptat, pentru că El i-a dat un semn că El l-a acceptat (Romani 4: 
1-12). 
 Dacă voi spuneţi că credeţi, şi nu aţi primit încă Duhul Sfânt, Dumnezeu nu v-a sigilat încă, nu are destulă 
încredere în voi încă. Când tu vii la Dumnezeu, Dumnezeu te sigilează cu Duhul Sfânt până în ziua răscumpărării 
tale.(Efeseni. 4: 30). Şi acesta este mesajul  bisericii . Amin 
CINCI  IDENTIFICĂRI --  JEFF.IN  V-9 N-5  SUNDAY_  60-0911E  Par.131-137 
 Acolo este un lucru despre care eu vreau să fiu sincer cu voi, prieteni. Felul în care Dumnezeu vindecă este pe 
baza felului cun Îl serveşti tu. Vedeţi? Aceasta este pe baza serviciului către El. Noi trebuie să acceptăm vindecarea 
noastră pe baza că: noi Îl vom sluji pe El după ce noi sântem vindecaţi. 
 Acum Biblia spune, "Mărturisiţi-vă păcatele unul altuia (Iacov 5: 16). Rugaţi-vă unul pentru altul, pentru ca voi 
să fiţi vindecaţi". Vedeţi? Este pe baza că tu Îl vei sluji pe Dumnezeu. Mulţi dintre voi aici, poate, sânteţi în condiţie de 
moarte. Şi voi trebuie să muriţi dacă ceva nu se întâmplă. Atunci, eu aş vrea ca voi în inima voastră.... 



 Acum, noi am putea să vă ungem pe voi cu ulei; noi am putea să ne rugăm pentru voi, pastorul vostru, şi eu, să 
mă rog rugăciunea credinţei, să fac totul, orice aş putea eu să fac. Dar aceasta nu ar face nici un bine până când voi înşivă 
nu aţi întra în părtăşie cu Christos. Vedeţi? Voi trebuie să veniţi în acea părtăşie aşa,: "Eu Doamne".(aici sânt, Doamne). 
DINCOLO  DE  CORTINA  TIMPULUI --  JEFF.IN  SUNDAY_  61-0305 Par. E-37 - E-38 
 Voi nu sânteţi salvaţi în seara aceasta; voi aţi fost salvaţi; voi aţi fost salvaţi acum o mie nouă sute de ani. Şi 
acum, poate că în seara aceasta, voi veţi accepta acea salvare, dar ea este deja plătită; datoriile au fost achitate. Şi diavolul 
care v-a pus la casa de amanet, Jesus a venit şi v-a răscumpărat şi a deschis uşile, şi singurul lucru pe care voi trebuie să-l 
faceţi, este să păşiţi afară şi să pretindeţi libertatea voastră. Aceea este totul. Voi aveţi o chitanţă de la Dumnezeu că 
datoriile sânt plătite. Jesus a spus în ultimile Lui Cuvinte, "S-a sfârşit" (Ioan 19: 30). Fiecare binecuvântare răscumpărată 
a fost complect încheiată. Mânia mare a lui Dumnezeu asupra păcatului, când El a devenit păcat pentru noi (2 Cor. 5: 21  
-  Isaia 61: 1-3), datoriile au fost încheiate (Coloseni 2: 13-05). 
 Satan nu mai are putere, doar vă mai poate păcăli cu ea. Dacă el vă mai poate păcăli (atrage în ea), este în regulă, 
voi trebuie să o luaţi. Dar legal el nu are nici o putere de fel; fiecare putere pe care el a avut-o, a fost luată de la el la 
Calvar. Acolo este unde s-a plătit preţul. El nu mai este nimic decât o cacialma. Dacă voi vreţi să ascultaţi la păcălelile 
lui, ei bine în regulă. Dar voi nu trebuie să o faceţi, voi sânteţi liberi în seara aceasta. El (Christos) v-a făcut pe voi liberi. 
 Şi acum dacă ceva în Cuvânt poate să vă facă să ve daţi seama că voi sânteţi liberi prin harul Său, sau ceva, 
luaţi-o, prindeţi-o, şi Cuvântul vă va face să înţelegeţi, sau ceva acţiune a lui Dumnezeu, că aceea te include pe tine, ne 
include pe noi toţi, atunci tu doar acceptă aceasta pe acele baze, şi tu eşti liber deasemeni. Tu nu trebuie să simţi ceva 
diferit; tu nu trebuie să simţi nimic, chiar deloc. Aceasta este pe baza.... Jesus niciodată nu a spus, "Aţi simţit voi?" El a 
zis "Credeţi voi aceasta?" Este credinţa. Aceea este credinţa noastră, este un braţ un braţ puternic care ţine Sabia ascuţită 
cu două Tăişuri, a lui Dumnezeu (Evrei 4: 12-13). Şi acea sabie ascuţită cu două tăişuri va tăia fiecare promisiune, 
facând-o liberă (pentru tine), dacă  acel braţ al credinţei este în stare să ţină acea Sabie. Unii oameni au foarte slabi 
muşchi cu probleme şi ei doar pot doar să taie o mică zgârietură, suficient să adere la o biserică. Alţii pot să vină la 
justificare. Alţii pot să meargă toată calea până la botezul cu Duhul Sfânt. Un mare braţ puternic, ţinând această Biblie, 
poate să taie fiecare promisiune liberă. Aceea este corect. Deci întăriţi-vă în Domnul (fiţi tari în Domnul) (Efeseni 6: 10).   
ÎNCĂ  O  DATĂ  DOAMNE --  PHOENIX.AZ  V-9 N-8  SUNDAY_  63-0120E  Par. 14 - 15  
 Acum, eu pot privi la grâul acesta, stând aici în mâna mea; eu văd că el este grâu. Eu pot să spun că el este grâu. 
Eu pot să-l arăt pământului, şi dacă pământul ar putea să vadă, el ar putea să spună, "Da acela este grâu. Eu cred că el este 
grâu, fiecare cuvânt din el". Dar acel grâu niciodată nu va putea produce grâu, dacă el nu cade în pământ şi moare el 
însuş. Este aceea corect?  
 Acela este omul privind fundamental, zicând, "Da, eu cred în vindecare. Eu cred că este în regulă (corectă). Eu 
cred că este Cuvântul lui Dumnezeu. Eu cred că este pentru credincios. Şi eu cred că eu am credinţă că să o primesc." Dar 
până când tu nu primeşti.... Pricepeţi ce vreau să spun? Atunci când tu o primeşti, tu te bucuri (1 Tes.1: 2-7). Cuvântul 
este înăuntru acolo; este stabilit; toată îndoiala este moartă; toată pleava este aruncată (scăpată afară); şi o nouă viaţă 
ţâşneşte afară, crescând în vindecare pentru tine. Aceea este când tu cu adevărat ai primit (obţii) vindecarea ta. Aceea este 
de unde vine vindecarea ta. Credinţa vine prin auzire, auzirea  Cuvântului (Romani 10: 17). 
CALEA PREGATITĂ DE DUMNEZEU PENTRU VINDECARE --  CHICAGO.IL  MONDAY_  54-0719A  Par.  E-31   
 Oh, eu aş dori ca noi doar să obţinem doar atât chiar aici, dacă voi doar aţi putea.... Dacă voi doar aţi apuca doar 
atât. Nu o credinţă mintală; ci una din inimă. Atunci acolo nu mai este nimeni, nimic niciunde, ce ar putea să vă scuture 
departe de pe aceea. Când ceva este ancorat, aceea o stabileşte. Tu nu vei mai putea să negi aceea mai mult decât ai putea 
să te negi pe tine ca fiinţă umană. Vedeţi? Este doar partea reală. Noi trebuie să o credem. 
 Acum, eu vreau să spun aceasta, că eu nu sânt un vindecător Divin. Oamenii mă numesc aşa, dar eu nu sânt. Nici 
un om nu este vindecător. Dacă un om vine şi spune că el este vindecător, tu urmăreşte acel om: ceva este greşit. Eu nu 
sânt nici un Salvator (Mântuitor). Eu nu aş putea fi un Salvator tot la fel cum nu aş putea fi un vindecător, pentru că El, 
Christos, a fost străpuns pentru fărădelegile noastre, prin rănile Lui noi am fost vindecaţi. Este la "timpul" trecut.  
(Isaia 53: 4-5). 
 Fiecare păcat din lume a fost iertat când Jesus Christos a murit la Calvar. Credeţi voi asta? Acolo este o ungere de 
Sânge pe altar pentru păcatele lumii. Dar aceea nu va face nici un bine, până când tu nu o accepţi şi nu o mărturiseşti. Şi 
El nu poate să lucreze asupra acesteia până când tu nu o spui prima dată, şi să o accepţi prin credinţă. 
 Atunci El este Marele Preot ca să facă mijlocire asupra mărturiei noastre (Evrei 4: 14-16 / 3: 1-6). Vedeţi El nu se 
poate mişca, El este legat, acolo nu este nimic ce poate El; face, până când mai întâi tu nu o accepţi şi o mărturiseşti, şi 
din inima ta tu o crezi. Atunci  aceea Îl atinge pe El, şi apoi El poate să meargă să lucreze asupra ei şi facă mijlocire 
pentru voi. Acolo sânteţi voi. 
AM  VREA  SĂ-L  VEDEM  PE  JESUS --  SPOKANE.WA  THURSDAY_  62-0712  Par. E-16 şi E-17 
 Acum, amintiţi-vă, fiecare binecuvântare răscumpărată este deja obţinută. Preţul este plătit. Acolo este o singura 
cale ca tu vreodată să fii în stare să o primeşti, aceea este să o crezi şi să o accepţi. El este Marele Preot al mărturisirii 
noastre.  
Evreii spun aici, scrisoarea către Evrei spune, "El este Marele Preot al declaraţiei noastre". A declara sau a mărturisii este 
acelaş lucru, desigur. El este Marele Preot al mărturiei noastre.. De aceea, El nu poate face nimic pentru noi, până când 
mai întâi noi nu mărturisim că El a făcut-o. Şi atunci când noi o mărturisim, atunci El este Marele Preot, un Mijlocitor 
care merge şi lucrează asupra aceleia şi o face bună (corectă). Deci noi ne rugăm încrezându-ne în Dumnezeu în seara 



aceasta, în bunătatea şi harul Său, că El ne va da din abundenţă din harul Său în această seară. Şi acum amintiţi-vă; trebuie 
să o acceptaţi. 
 Un păcătos ar putea veni aici la altar ca un tânăr bărbat sau femeie la vârsta de paisprezece ani, şi ei v-ar aduce 
mesele voastre aici, şi voi aţi striga către Domnul până când aţi avea nouăzeci de ani, voi niciodată nu aţi fi salvaţi. Voi 
prima dată trebuie să acceptaţi ceea ce a făcut El pentru voi. Vedeţi? Voi trebuie să o accepteţi voi înşivă.  

Apoi, când voi o acceptaţi, atunci El este Marele Preot, Mijlocitor, să facă mijlocire asupra confesiunii (mărturiei) 
voastre a ceea ce voi credeţi. 
 Credinţa originală nu cunoaşte înfrângere. Este deja făcută. Este deja încheiată. Dumnezeu a spus aşa, şi aceea a 
încheiat-o. Vedeţi voi? Dumnezeu a spus aşa. 
 Acum, aceea este acelaş lucru oricând. Când tu cu adevărat o crezi, aceea Îl atinge pe El. Acum, acea mică femeie 
care I-a atins haina Lui, ea a zis, "Dacă eu doar aş putea să ating haina Lui, voi fi vindecată" (Marcu 5: 25-34). Şi ea a 
făcut-o. Şi când ea a purtat afară ceea ce credinţa ei a dorit să facă; să-L atingă, (atunci) El a simţit. Vedeţi? Şi El S-a 
întors. El i-a vorbit ei. Acum, El este acelaş ieri, azi, şi în veci. Dacă tu doar ai vrea doar să-L crezi pe Christos. Să-L 
crezi pe El. Lasă credinţa ta să atingă haina Lui. 
 Şi El, chiar acum, este Marele Preot care poate fi atins prin simţămintele infirmităţilor (suferinţelor) noastre. Noi 
cu toţii ştim asta. Şi dacă El este acelaş ieri, azi, şi în veci, El va trebui să acţioneze astăzi la fel cu El a făcut-o ieri, dacă 
El este acelaş Mare Preot. Acum, nu credeţi voi aceasta? Doar aveţi credinţă în Dumnezeu. 
CHEMÂND  PE  JESUS  PE  SCENĂ --  DENHAM.SP.LA  THURSDAY_  64-0319 Par.  E-4  şi  E-51 --E-53  
 Noi citim în Evrei 10: 19-22, :  
            "...prin sângele lui Jesus avem o intrare slobodă în Locul Prea Sfânt, pe calea cea nouă şi vie..."   
            Nu pe calea cea veche, ci, "pe calea cea nouă şi vie". Aceea a fost calea morţii, o ordine a legii; dar acum noi 
intrăm prin har, prin Duhul Sfânt. Oh, eu sper că voi o puteţi vedea. Nimic nu este din ceea ce voi puteţi face, legea a fost 
prin fapte,: "nu lua, nu atinge, nu gusta, nu mânca, ţine sabatele, lunile noi," toate formele de închinare, ce oamenii le-au 
făcut. Dar în această "cale nouă şi vie", nu este nimic ceea ce noi am putea face. Este ceea ce El a făcut pentru noi, prin 
har. Noi doar o acceptăm. Christos a luat la oparte păcatul. Noi Îl credem, auzim Evanghelia, O credem, O acceptăm. Şi 
atunci, dacă noi cu adevărat Îl acceptăm din adâncul inimii noastre, Dumnezeu ne dă nouă Duhul Sfânt ca o Mărturie 
(Efeseni 1: 13-14). 
 Duhul Sfânt îţi mărturiseşte ţie că păcatele tale sânt duse, şi tu eşti mort faţă de lume. Tu ai înviat (te ridici) într-o 
viaţă nouă, pentru a umbla într-o viaţă nouă, pentru a trăi o viaţă nouă, pentru a trăi în puterea şi în Prezenţa lui 
Dumnezeu, ne mai fiind purtat de orice, ci umblând după Duhul ca fii şi fiice ale lui Dumnezeu. Romani 8: 1 zice, "De 
aceea, acum nu mai este nici o condamnare pentru cei ce sânt în Christos Jesus, care nu mai umblă după fire, ci după 
Duhul". 
PĂCATUL  DE  NEIERTAT -- JEFF.IN  V-26 N-8  SUNDAY_  54-1024  Par 35   
 Acolo este o mare diferenţă între a privi la Cuvântul lui Dumnezeu, şi a primi Cuvântul lui Dumnezeu. Acei ce 
primesc Cuvântul, nu cei ce Îl examinează (studiază), ci acei care Îl primesc, Dumnezeu îi adaugă la biserică pentru a fi 
salvaţi. Trei mii de suflete au primit Cuvântul (Fapte 2: 37-41). 
 Acum, voi puteţi auzi Cuvântul predicat. Voi puteţi privi la El şi să admiteţi că este corect. Şi Cain a făcut-o. Şi 
toţi ceilalţi au făcut la fel. Dar, doar unde a căzut Cuvântul a rodit. Acei ce L-au primit, bucuroşi au fost botezaţi. Vedeţi?  
Primind Cuvântul.... (Marcu 4: 20 / Matei 13: 23 / Luca 8: 15 / Ioan 17: 6-8 / Fapte 2: 41 / Ioan 1 12-13 / 1 Tes. 1: 4 - 6). 
 Acum, când tu primeşti inspiraţia că Jesus Christos a murit pentru bolile tale, este exact acel timp (acea oră) în 
care vine vindecarea ta. Aceea este corect. Când tu primeşti din cer, că Jesus a murit pentru păcatele tale şi tu ai 
acceptat-o, tu mai ai nevoie de (nici) vreo rugăciune pentru tine atunci. Tu deja ai acceptat-o. Ea este stabilită.  
 Acum, noi putem predica Cuvântul, putem explica Cuvântul. Dar tu trebuie să primeşti Cuvântul. Oh, haleluia. 
Aceea este ceea ce aprinde focul, frate. Când tu primeşti aceea, descoperirea, ceva alunecă afară din lumea nevăzută 
acolo, vine rostogolindu-se printr-un canal tainic undeva în sufletul tău, care spune, "Acum O văd". Ochii tăi sclipesc 
(strălucesc); buzele tale căzute jos, se întind sus şi zâmbesc. Fiecare muşchi din trupul tău pare să se bucure. Ceva 
urmează să se întâmple. Ceva.... Tu nu mai ai nevoie să fii într-o line de rugăciune atunci. Tu O ai atunci. 
CALEA PREGATITĂ DE DUMNEZEU PENTRU VINDECARE  -- CHICAGO.IL  MONDAY_  54-0719A Par.  E-29  
 Aici este totul ce este. Nu este emoţie, cu toate că emoţia o însoţeşte. Doar exact cum am spus: Fumatul şi băutul 
nu este păcat, ele sânt un atribut al păcatului. Ele arată că tu nu crezi. Vedeţi? Dar când tu crezi cu adevărat în inima ta, şi 
tu ştii aceea... pe baza poziţiei unde stai tu acolo tu o accepţi cu toată inima ta, ceva urmează să se întâmple, chiar acolo. 
Urmează să se întâmple. Atunci tu poţi să stai ca o mărturie la aceea, că ceva s-a întâmplat (Romani 10: 8-10). 
A  ŞASEA  PECETE --  JEFF.IN  SATURDAY_  63-0323  Par.  443-3  {376}    
 Tot Cuvântul care Dumnezeu L-a vorbit, trebuie să fie împlinit. Dumnezeu nu poate să spună ceva fără ca aceea 
să nu fie împlinită. Când El Îl vorbeşte (Cuvântul), El este deja o lucrare terminată. Este deja terminată când Dumnezeu O 
vorbeşte. Dumnezeu nu vorbeşte nicodată până când El nu este pregătit să o facă; şi, când El vorbeşte, este doar tot aşa ca 
şi cum deja tocmai s-a întâmplat. (Isaia 55: 10-11 / Isaia 46: 9-11). 
 Acum, dacă aceea nu ne-ar da nouă o bază pe care să ne punem noi credinţa noastră. Când Dumnezeu vorbeşte un 
Cuvânt, este deja terminat. Şi ce spuneţi voi despre promisiunile pe care El ni le-a dat nouă? Fiecare lucru ce El a spus, 
este deja o lucrare terminată. Deci de aceea, când noi primim Cuvântul Lui în inimile noastre, este deja făcut, este 
complet, terminat (încheiat, desavârşit). 



NI  SE  CUVINE  NOUĂ  SĂ ÎMPLINIM  TOATĂ  NEPRIHĂNIREA --  JEFF.IN  V-15 N-4  SUNDAY_  61-1001M Par.   
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